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4 juni 2010 
LEDENVERGADERING  

DKOD 
 

Er is een ledenvergadering op:  
vrijdag 4 juni 

kom gezellig mee praten over onze 
toekomst!!! 

 
Namens het bestuur 

Michiel Hupkes 

Stijntje van de Bovenkamp – van den Berg 
 
Op 28 maart is Stijn overleden.  
 
Al sinds haar vroege jeugd was Stijn lid van 
DKOD. Ze speelde zo ongeveer in alle teams, 
tot in de hoofdklasse met het eerste. Ze deed 
dat met veel inzet en plezier. 
Daarnaast was ze leidster van verschillende 
jeugdteams en begeleidde daarin ook haar 
kinderen. 
 
Stijn was een echt DKOD lid: rustig, 
bescheiden, trouw en daarnaast vrolijk, 
optimistisch, eerlijk en recht door zee. 
Echt iemand waar je van op aankon. 
We wensen Gert, de kinderen, schoonzonen 
en de kleinkinderen erg veel sterkte met het 
verlies van dierbare vrouw, moeder en oma. 
 
Het bestuur van DKOD 
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Ontwikkelingen, ontwikkelingen en ontwikkelingen 
Addie vermaakt zich bij ons prima, de selectie speelt 
leuk, de jeugd gaat goed en de ontwikkelingen staan 
niet stil. 
 
Zo zou ik de afgelopen tijd willen samenvatten... 
 
Dat van Addie en de selectie heeft iedereen kunnen 
zien, we waren bijna kampioen in de zaal, als de 
achillespees van Peter het gehouden had. Het spel 
was leuk om te zien en na wat aanloop perikelen en 
wat pech, heeft ook het tweede onder Gerard het 
gehouden in haar poule.  
 
En dan nu het veld weer op, wat me een waar 
genoegen lijkt als het weer zich een beetje houdt. 
Wel gaan we het veld delen met de voetbaljeugd, 
omdat de hoofdvelden van CHRC en Redichem 
gerenoveerd worden en zij dan voor de kleintjes te 
weinig plek hebben. En met een goede buur wil je 
best een tijdje het gras delen toch? 
 
Nog meer goed nieuws: de sponsorcommissie is na 
een relatieve stille tijd weer volop aan de gang. 
Jako hield tot nu toe de (eenmans)zaak draaiende, 
maar nu zijn er onder leiding van Coen Hooijer opeens 
een flink aantal mensen die hard aan de gang gaan 
met het weer aantrekken van de relaties met de 
trouwe huidige sponsoren en die ook op zoek gaan 
naar nieuwe. Dus als je nog suggesties hebt voor 
mensen die DKOD een warm hart toedragen? 
 
Verder is, op het moment dat ik dit schrijf, een club 
mensen bezig met het leggen van de laatste hand aan 
de renovatie van de twee laatste kleedkamers, dus die 
zullen er zo ongetwijfeld weer super uit zien. Harrie 
heeft wel weer pech met een gebroken teen, maar 
zonder hem was het toch echt niet gelukt. Hé Harrie, 
beterschap en dank! 
 
En dan de toekomst in 3b/4? 
Gaan we er nu echt naar toe, krijgen we echt een 
nieuwe zaal en een kunstgrasveld?  
Vragen waar we nog geen 100% ja op kunnen 
zeggen, maar waar we wel met vertrouwen een 
positief knikje kunnen geven. 
De gemeente verzekert ons dat het geld voor jaren 
gereserveerd is. Er zijn twee bureaus die ons 
ondersteunen bij het verder uitwerken van de klus. 
Eén bureau dat de PPS (privaat publieke 
samenwerking) helpt uitwerken, een ander bureau wat 
de deelnemende verenigingen helpt uitwerken welke 
rol zij willen spelen in het beheer van het complex.  
 
Dit kan bijvoorbeeld het beheer van een gezamenlijke 
horecavoorziening zijn en/of de verantwoordelijkheid 
nemen voor de programmering van de bezetting en 
activiteiten van het nieuwe sportcentrum. De 
gemeente wil in de toekomst een vast bedrag per jaar 
besteden aan de sport en cultuur faciliteiten, dus 

inclusief rente, aflossing, personeel, energie, etc. Men 
zoekt dus naar partijen die dit nieuwe centrum kunnen 
kunnen realiseren en beheren tegen dit bedrag en een 
samenwerking van de Renkumse/Heelsumse sport- 
en cultuurverenigingen kan hier een belangrijke rol in 
vervullen. 
 
Vandaag ben ik nog in Utrecht op bezoek geweest bij 
het van Basten Sportpark, waar een aantal clubs een 
stichting hebben opgericht en een mooi complex al 
jaren beheert. We leerden er vooral wat de valkuilen 
zijn die we moeten proberen te vermijden. 
 
Verder vergaderen we zo ongeveer elke maandag 
avond (Martin van Hees en ik) met alle andere clubs 
om te kijken hoe we: 
 
• Goede sportvoorzieningen kunnen krijgen 
• Onze clubcultuur kunnen behouden 
• Financieel de sport aantrekkelijk kunnen 

houden voor onze leden 
• Winst uit de samenwerking met anderen 

kunnen halen 
• En uiteraard een geweldig sportaanbod met 

diverse partijen kunnen gaan verzorgen voor 
alle inwoners van Heelsum/Renkum. 

 
Een hele uitdaging en er zal nog wel wat water door 
de Rijn stromen voordat de spijkers met koppen 
geslagen worden. Maar, we zijn voorzichtig 
optimistisch. 
 
Mocht je iets weten van juridische samenwerkings-
vormen, of verstand hebben van bouw projecten, dan 
houden we ons graag aanbevolen, we willen graag 
wat ondersteuning op momenten dat wij die kennis 
niet hebben. Ik hoor het graag! 
 
Kortom, behalve dat het sporten gewoon doorgaat (en 
het soms lijkt of dat allemaal automatisch doorloopt, 
maar dan vergeten we dat er trainers, TC-leden, een 
kantine en activiteiten commissie enz enz er veel tijd 
en energie in steken , waarvoor HULDE!!!) lopen er 
een aantal andere zaken die ook onze aandacht 
hebben. 
 
Al met al ben ik niet ontevreden, maar als je zelf nog 
ergens een steentje aan wilt bijdragen, dan lijkt me dat 
gezellig 
 
Trouwens, wil je van dit alles nog meer weten:  
Er is een ledenvergadering op: vrijdag 4 juni: kom 
gezellig mee praten over onze toekomst!!! 
 
Namens het bestuur 
Michiel Hupkes 
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Dieuwke wederom beste verkoopster! 
 
Het is al weer enige tijd geleden maar we willen 
toch nog even terug komen op de oliebollenactie 
van 2009. Ondanks dat er veel minder oliebollen 
dan in 2008 zijn verkocht hebben we de actie 
toch positief afgesloten. Met alle kosten eraf 
hebben we bijna € 600.00 overgehouden voor de 
club, een prachtig resultaat. 
 
Dank aan al die mensen die ons ook dit keer 
weer hebben geholpen ik noem geen namen 
bang om iemand te vergeten maar mensen heel, 
heel veel dank voor jullie hulp. 
 
Ook dit jaar heeft Dieuwke Boekhorst uit de D1 
weer de meeste oliebollen/appelbeignets 
verkocht,  klasse Dieuwke.  
 
Namens de KC, 
Barendien Hooijer 

Beste Leden van DKOD, 
 
Het bestuur en de KC willen graag het volgende onder 
Uw aandacht brengen, 15 oktober 2009 had de KC 
een vergadering waarbij de oliebollenactie op de 
agenda stond, we waren met de hele KC unaniem in 
ons besluit deze ook dit jaar weer door te laten gaan. 
Ook besloten we op diezelfde vergadering dat we een 
Kerstbingo zouden organiseren. Voor beide 
activiteiten begint gelijk de molen te draaien. 
 
Vrijdag 18 december, de kerstbingo staat voor deze 
dag op de agenda, iedereen heeft een uitnodiging 
gehad en het heeft op de website gestaan dus het 
moet helemaal goed komen. 
Onze verwachtingen zijn hoog maar helaas, helaas, 
welgeteld 10 personen waren er en vier leden van de 
KC. Waar waren al die andere ruim 150 leden van 
DKOD??? 
 
Donderdag 17 december, de KC telt de bestelde 
oliebollen, hoeveel zullen het er dit jaar zijn? 
2007 moesten we er 3000 bakken, 2008 waren het er 
nog maar 2000 en dit jaar kwamen we niet verder dan 
1500, zouden we het wel door laten gaan? Ja we 
konden nu niet meer terug maar het was voor ons wel 
een grote teleurstelling. Je steekt je tijd en energie 
erin en dan dit resultaat! 
 
Vrijdag 8 januari, door bestuur en KC is er een 
nieuwjaarsborrel georganiseerd, via sportlink heeft 
iedereen een uitnodiging ontvangen en hij staat ook 
op de website. Inkopen worden gedaan de 
“champagne” koud gezet en om half acht is de Berk 
klaar voor ontvangst. 
 
Wat een illusie zeg om te menen dat er leden zijn die 
onder het genot van een hapje en drankje elkaar de 
beste wensen willen toewensen. 
 
Slechts 14 personen gaven aan de uitnodiging gehoor 
met de drie bestuursleden en drie leden van de KC 
een zeer select gezelschap. Waren al die ruim 150 
andere leden verhinderd??? 
 
In bovenstaande activiteiten is er door een aantal 
trouwe vrijwillig(st)ers, bestuur en de KC veel, heel 
veel tijd en energie gestoken. Dat hebben we graag 
voor de club over hoor maar wat meer enthousiasme 
van de leden zou wel op prijs gesteld worden. 
We willen toch allemaal graag dat onze club blijft 
bestaan of niet? Alleen met contributie betalen komen 
we er niet. Er zullen activiteiten georganiseerd moeten 
worden om de kas te spekken. Zoniet dan zal straks 
het dubbele aan contributie betaald moeten gaan 
worden willen we uit de rode cijfers blijven!! Willen we 
daar met z’n allen naar toe? 
 
 

Een ieder die andere/betere ideeën heeft omtrent 
activiteiten en dergelijke om de kas te spekken 
kom er maar mee wij willen graag helpen deze uit 
te werken. 
 
Het bestuur en de Kantinecommissie. 
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Zondag 15 februari 2009 had ik mijn eerste en enige 
gesprek met DKOD-mensen. In een lunchroom in 
Oosterbeek. Ik ben een man van snelle beslissingen, 
afspraken nakomen en weinig woorden. En nu heeft 
men uitgerekend deze persoon benaderd om een 
stukje te schrijven over DKOD. 
 
Ik kan in ieder geval een stukje terugkijken, want ik 
ben inmiddels acht maanden als hoofdtrainer in dienst 
van DKOD. Ik heb veel mensen mogen ontmoeten 
waartussen ik me thuis voel. Ook mensen van weinig 
woorden. Mensen die ook betrokken zijn bij hun sport 
en bij hun club, echte clubmensen. 
 
“Hoe enthousiaster de mensen zijn, hoe enthousiaster 
ik zal zijn”: waren mijn openingswoorden toen ik werd 
voorgesteld aan de DKOD-selectie. 
 
We zijn seizoen 2009-2010 begonnen. Geen complete 
selectie die twee keer in de week kon en wilde trainen. 
Een aparte situatie. Het was passen en meten. Beetje 
onwerkelijk eigenlijk ook. Waar staat DKOD 
eigenlijk ??? De senioren 1 waren twee maal op rij 
gedegradeerd in de zaal. Ach, ik heb voor hetere 
vuren gestaan bij Klimop en PSV. We gaan eens 
rustig inventariseren en er voor zorgen dat deze 
DKOD-trainer niet gaat degraderen. 
 
De veldcompetitie begon rustig, zonder druk, maar wel 
moeizaam. Het keerpunt kwam zeer verwonderlijk in 
Nieuwegein. Daar moest ik mijn vier heren allemaal 
naar de kant halen om ze te beschermen tegen de 
man in het zwart. Ik kreeg bijval van alles en iedereen 
dat DKOD een warm hart toedroeg. We eindigden met 
zes mensen in het veld. Het bracht de nodige 
discussies in korfballand teweeg. Over discussies 
gesproken: het hele zaalseizoen heeft heel Oost-
Nederland de verrichtingen in de regionale derde 
klasse “life” kunnen volgen op de site van de 
Gelderlander. Hele leuke discussies, met name door 
de DKOD-mensen. 
 
Ik teken zaterdag 26 september. DKOD gaat beginnen 
aan een reeks van ongeslagen wedstrijden. Er worden 

punten gehaald in de veldcompetitie en ook bij de start 
van de zaalcompetitie gaat het crescendo met DKOD 
1. Judith, Coen en Sharon worden ingepast en er 
ontstaat een evenwichtig team. De voorbereiding in 
november was zwaar, maar het wierp zijn vruchten af, 
DKOD stond met de jaarwisseling bovenaan en had 
de lastige uitwedstrijden tegen de twee concurrenten 
al gehad. In Hengelo 12-12 en in Doetinchem 5-11 
winst. 
 
Tja, en inderdaad zaten we nog steeds in een 
ongeslagen reeks. Ook Ekca ging in Renkum voor de 
bijl. Renkum, tja, daar vonden we ook ons Waterloo. 
Na bijna vier maanden ongeslagen zijn kregen we op 
zaterdag 16 januari 2010 thuis tegen DUKO het 
deksel op de neus. Het was iets te veel van het 
goede, de koppositie. De ploeg speelde zeer goed 
korfbal !!! Er zat evenwicht in de vakken. De twee 
ingepaste junioren werden met de wedstrijd beter. 
DKOD kreeg publiciteit en lovende woorden. De 
thuiswedstrijd tegen HKC Hengelo. We hebben het 
allemaal gezien. Alles klopte. Tot de 12-7. Er hing een 
afstraffing in de lucht. 
 
We hebben een prachtig zaalseizoen mogen beleven. 
DKOD 2 handhaafde zich in de laatste wedstrijd, 
DKOD 1 speelde bovenin mee. DKOD A1 haalde 
punten en groeide verder. De DKOD-jeugdteams 
luisterde de thuiswedstrijden op samen met onze DJ. 
 
In de tussentijd zaten een aantal mensen ook niet stil. 
Bestuur, TC, sponsorcommissie etc etc. Er wordt 
gericht gekeken naar de toekomst en beleid bepaald. 

Gelukkig heb ik daar als hoofdtrainer geen verstand 
van, ik mag me beperken tot het technische beleid. 
Ik denk dat op dat gebied DKOD duidelijk in de lift zit. 
Ik moet mij in deze beperken tot wat andere mensen 
zeggen: “de beleving is weer terug, er wordt positief 
gecoached, de jeugd krijgt de aandacht, er komen 
weer mensen terug van weggeweest,..................” 
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Ik ben op dit moment druk bezig met de technische 
commissie om een aantal punten voor de toekomst uit 
te werken. Met ingang van seizoen 2010-2011 krijgen 
we op zeker weer een voltallige selectie van DKOD 1 
en DKOD 2 die twee keer in de week zal gaan trainen.  
 
Yes, de “aparte” situatie van dit seizoen raken we 
gelukkig kwijt. 
 
Ik ben bezig met de vraag: “hoe krijgen we het ooit zo 
machtige DKOD weer terug cq weer sterker op de 
korfbalkaart van Nederland ???”. 
 
Mensen die ooit heel veel hebben betekend voor 
DKOD benaderen, bouwen aan de jeugd cq aan de 
toekomst, zelf trainers opleiden, zelf zorgen voor meer 
jeugdleden, het kader van DKOD uitbreiden, zorgen 
voor opleidingskansen voor het zittende kader, 
scheidsrechters opleiden, jeugdtrainers opleiden etc 
etc. 
 
Wat dit allemaal verder betekent zal ik de volgende 
keer uitleggen. De eerste aanzet is gegeven. 
Voorlopig gaan we de tweede helft van de 
veldcompetitie beleven. Daarin moeten we nog de 
nodige punten sprokkelen. Vooralsnog hebben we een 
aantal blessures bij de heren. We gaan het zien. 
Lijfsbehoud is noodzakelijk.  
 
De vrije val van de afgelopen jaren is gestopt. We 
bouwen zelfs weer aan de toekomst. Aan een jonge 
enthousiaste talentvolle spelersgroep, aan het 
technische beleid voor de toekomst, met kleine 
stapjes, maar we gaan vooruit. 
 
Wordt vervolgd. 
 
Addie Maas 

Al jaren stapelt het zich er op en verdwijnt het 
weer en komt dan terecht in de kas van DKOD. 
Het komt er op allerlei manieren: 
 
• Een groep hard werkende mensen rijdt 

door wijken met een grote vrachtwagen en 
gooit het erin, dat doen ze elke maand op 
één vrijdagavond. 
 

• Een paar ijverige heren op leeftijd rijden 
met hun auto langs buren en bekenden en 
brengen het dan naar de centrale plek. 
 

• Veel leden verzamelen het zelf en brengen 
het eens in de zoveel tijd naar de opslag 

 
Waar is die opslag dan? 
Bij aannemersbedrijf Vegte en Zoon  
Op de Prins Bernhardlaan 16 
In Heelsum 
 
Daar staat al jaren (gratis) een container waar het 
oud papier naar toe gaat. 
 
En voorlopig is dat voor DKOD een mooie bron 
van inkomsten. 
Zelf kan je dat altijd brengen (als je maar op een 
gewone tijd daar komt) 
 
Maar je kunt ook mee helpen ophalen, meld je 
dan bij mij dan geef ik het door aan de 
coördinator: Roy Arns 
 
Trouwens, Peter van Ballegooijen heeft de 
coördinatie van de ijverige team jaren gedaan en 
heeft dat stokje nu over gedragen aan Roy. 
 
Peter, super dat je het al die jaren gedaan hebt: 
dank, dank, dank 
 
Roy fijn dat je het nu wilt gaan doen, succes en 
veel plezier met die super ploeg papier ophalers! 
 
En voor iedereen die wel eens papier weg gooit: 
Alle beetjes helpen: OUD Papier voor nieuwe 
ontwikkelingen bij DKOD! 
 
Groet, Michiel 

NIEUWE VELD SCHOENEN KOPEN en DKOD 
sponsoren? 
 
Gezien de veldcompetitie weer van start gaat 
kunnen wij als DKOD - leden wederom met korting 
de nieuwe Assics korfbalschoen met korting kopen. 
 
Deze zijn (als je aangeeft lid te zijn van DKOD) te 
koop van € 99,95 voor € 95,-  
  
Tevens kunnen de bonnen van Winners sport nog 
steeds bij Niels vedder of in de brievenbus (Inde hal 
van het clubhuis) ingeleverd worden, wat per € 
750,- een wedstrijdbal voor DKOD oplevert. 
  
Groet, Coen 
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Binnen de voetbalwereld is het de gewoonte dat iedereen zijn of haar mening geeft, zeker als het 
over het Nederlands elftal gaat lijkt het wel of we over ongeveer 16 miljoen bondscoaches 
beschikken. Ook binnen de korfbalwereld lijken steeds meer mensen het nodig te vinden om hun 
mening te pas en te onpas te moeten ventileren.  
 
Ik ben me er overigens van bewust dat op het moment dat ik via deze column daar mijn visie over op 
papier zet ik zelf deel uit maak van deze groep, maar dat is mijn lot als columnschrijver voor ons 
clubblad. Opvallend vaak is het commentaar en een vaak wat negatieve benadering afkomstig van 
mensen die zelf op geen enkele manier bijdragen aan het positief naar buiten brengen van hun 
sport. Heel veel commentaar op Jan-Sjouke, om maar te zwijgen van het commentaar op Ben Crum.  
 
Bij ondergetekende zijn die mensen volledig aan het verkeerde adres, want Ben en Sjouke zijn voor 
het huidige korfbal hun gewicht in goud waard.  Altijd bezig met zaken te zoeken die de sport 
aantrekkelijker kunnen maken.  De vele experimenten bij de Challenge in Rotterdam spreken 
boekdelen. Niet dat ik als scheidsrechter altijd even blij was om daar met experimentele spelregels te 
moeten fluiten, maar er gebeurde in ieder geval wel wat.   
 
Omdat ik bijna elke week als beoordelaar te vinden ben bij de Korfballeague of bij een  
hoofdklassenwedstrijd krijg ik wel het nodige te horen. Opvallend is dat mensen relatief vaak kiezen 
voor een gesprek over wat negatieve zaken, waarbij vaak niet geschuwd wordt om hun mening over 
de arbitrage te ventileren. Ik zou een aantal mensen tekort doen als ik niet zou vermelden dat ik ook 
veel mensen tegenkom die het korfbal op een meer dan voortreffelijke wijze benaderen en op een 
zeer positieve manier over hun sport praten.  
 
Mijn verbazing was enige tijd geleden groot dat ik door de pers benaderd werd over mijn visie over 
een vermeende elleboogstoot bij een wedstrijd waar ik als beoordelaar aanwezig was. In het kader 
van integriteit en vertrouwelijkheid van de rapportage ben ik niet ingegaan op het verzoek, maar 
vond het wel weer opvallend dat dit vermeende incident weer veel te veel aandacht kreeg, terwijl er 
over de bewuste wedstrijd zoveel positiefs te schrijven was.  
 
Nog groter was mijn verbazing over de enorme hoeveelheid reacties onder een artikel  op de website 
van  de Gelderlander over de wedstrijden van RHEKO en DKOD.  Nieuwsgierig als ik ben klikte ik de 
reacties maar eens aan en mijn verbazing werd alleen maar groter.  80% ging echt nergens over en 
leken de pennenvruchten van enkele gefrustreerde egotrippers die hier hun ei kwijt konden.  Nu ben 
ik niet direct degene die het nodig vindt om dit soort mensen de aandacht te geven die ze eigenlijk 
niet verdienen, maar ze moeten wel van mijn club afblijven. Ik heb me dus maar laten verleiden tot 
ook een reactie om duidelijk te maken dat DKOD en Oost Arnhem de verenigingen waren die het 
korfbal in Gelderland op de kaart hadden gezet, met hun tot de verbeelding sprekende korfbal en 
vele titels.  Dat daar een reactie opkwam dat resultaten uit het verleden geen garantie bieden voor 
de toekomst was een terechte, maar dat wist ik al heel lang gezien mijn werk bij een 
verzekeringsmaatschappij. Helaas hield de stroom van reacties niet op en deed ik een verzoek om 
maar eens te stoppen met het eigen nest bevuilen, iets waar sommige korfballers kennelijk 
genoegen in scheppen. Dit was kennelijk voer voor sommigen die hun frustraties echt niet meer in 
de hand hadden, jammer maar helaas. Voor deze mensen is er maar één remedie, gewoon een 
andere sport kiezen en het liefst een individuele. Als het allemaal echt zo slecht is binnen de 
korfbalbond, dan zou ik daar geen deel van uit willen maken.  
 
Toen DKOD onderuit ging tegen DUKO waren er natuurlijk weer reacties, meestal wat 
ongenuanceerd, maar misschien wel een beetje begrijpelijk, want sommigen binnen de selectie 
waren kennelijk al kampioen, gezien hun uitspraken. Helaas kan je met de mond geen kampioen 
worden, of het zou een voorleeswedstrijd moeten zijn of iets dergelijks. Enkele spreekwoorden en 
gezegdes kloppen dus echt, “Hoogmoed komt voor de val.” En “Je moet de huid pas verkopen als de 
beer geschoten is. “en zo zijn er nog wel een paar te verzinnen. Gelukkig waren er ook goede 
reacties na het verlies tegen DUKO. De trainers lieten zich niet onbetuigd, maar waren correct en 
respectvol naar elkaar. Nu ken ik Kees Pieters en Ronald Buis redelijk goed mag ik wel zeggen en ik 
kan me er wel iets bij voorstellen dat scheidsrechters op het niveau waar DKOD zich nu bevindt wel 
wat tegen deze heren opkijken, niet alleen vanwege hun lengte, maar zeker vanwege hun status in 
de scheidsrechterswereld. Voor mij zijn het nog steeds twee prima collega’s op het hoogste 
scheidsrechtersniveau en zal ik de laatste zijn die wat negatiefs over op papier zou zetten.   
 
Helaas bleef het niet bij het verlies tegen DUKO, maar werd ook het onderspit gedolven tegen 
laagvlieger SEV en konden de titelaspiraties in de ijskast. Begin februari kwam er een noodmailtje 
binnen van de kantinecommissie en het bestuur. De vele activiteiten die georganiseerd werden 
hadden een bedroevende opkomst en dat was niet alleen teleurstellend voor de mensen die deze 
activiteiten georganiseerd hadden, maar ook een financiële tegenvaller. De moeilijke overweging om 
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diverse activiteiten wel of niet te organiseren en daarmee wat frustratie bij de organisatoren weg te nemen 
tegenover het feit dat het gewoon leuk is om eens wat andere dingen te doen buiten het spelen en trainen om 
vechten denk ik om de overhand. Los van het feit dat ook het financiële plaatje op de achtergrond mee zal 
spelen, zeker bij de penningmeester. Een paar jaar geleden hadden we een aantal mensen die zorgden voor 
een goede omzet in de kantine, alleen al door hun aanwezigheid. Maar deze “kantinetijgers”zijn ondertussen 
vertrokken naar andere clubs, gestopt, of beperken hun verblijf in “de berk”tot een minimum, omdat ze 
ondertussen een aandeel hebben geleverd in het toekomstige ledenbestand van DKOD en hun aanwezigheid 
thuis toch ook wel op prijs gesteld wordt. Allemaal heel logisch, maar niet zo goed voor een kloppende 
financiële huishouding, misschien dat een kinderopvang in het clubhuis de oplossing is -zou zijn, maar dat lijkt 
me sterk. Het blijft toch wel een belangrijk punt van aandacht, want DKOD is een relatief kleine vereniging en 
dus ook kwetsbaar op alle fronten. Met alleen spelen en trainen komen we er echt niet en we kunnen niet alles 
over laten aan een select gezelschap, want dan gaat het zeker fout en dat wil toch eigenlijk niemand. 
 

Dick Hoegen 
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Dg Datum Thuisploeg   Uitploeg Tijd Lokatie 
Wo 14/04 DKOD MW1 - Wesstar/Total Projec MW1 19:30 De Rijnkom 
Za 17/04 VADA/BATContNtl D2 - DKOD D1 12:00 Veld VADA/SKV 
Za 17/04 DOT (O) D3 - DKOD D2 11:00 De Rusheuvel 
Za 17/04 DVO F4 - DKOD F1 9:00 Sportpark De Eikelhof 
Dg Datum Thuisploeg   Uitploeg Tijd Lokatie 
Za 24/04 ACKC 1 - DKOD 1 16:00 Sportcomplex De Alm 
Za 24/04 ACKC 2 - DKOD 2 14:30 Sportcomplex De Alm 
Za 24/04 DVO 9 - DKOD 3 18:30 Sportpark De Eikelhof 
Wo 21/04 SkunK MW1 - DKOD MW1 21:30 Gymnasion 
Za 24/04 ODIK A1 - DKOD A1 12:30 Sportpark Oosterbos 
Za 24/04 DVO B3 - DKOD B1 12:45 Sportpark De Eikelhof 
Za 24/04 DKOD C1 - Atalante C2 11:00 Sportpark Wilhelmina 
Za 24/04 DKOD D1 - VADA/BATContNtl D2 11:00 Sportpark Wilhelmina 
Za 24/04 DKOD D2 - DOT (O) D3 10:00 Sportpark Wilhelmina 
Za 24/04 DKOD F1 - DVO F4 10:00 Sportpark Wilhelmina 
Dg Datum Thuisploeg   Uitploeg Tijd Lokatie 
Wo 28/04 DKOD MW1 - Rheko MW1 19:30 De Rijnkom 
Dg Datum Thuisploeg   Uitploeg Tijd Lokatie 
Za 08/05 DKOD 1 - Koveni 1 15:30 Sportpark Wilhelmina 
Za 08/05 DKOD 2 - Koveni 2 14:00 Sportpark Wilhelmina 
Za 08/05 DKOD A1 - Koveni A1 12:30 Sportpark Wilhelmina 
Dg Datum Thuisploeg   Uitploeg Tijd Lokatie 
Za 15/05 VIKO 1 - DKOD 1 15:30 Sportpark Blankenstein 
Za 15/05 Animo 3 - DKOD 2 15:30 Sportcomplex Hoge Weide 
Za 15/05 DKOD 3 - DVO 9 15:30 Sportpark Wilhelmina 
Wo 12/05 Reehorst '45 MW1 - DKOD MW1 20:00 DVO-hal 
Za 15/05 Animo A2 - DKOD A1 12:30 Sportcomplex Hoge Weide 
Za 15/05 DKOD B1 - DVO B3 10:00 Sportpark Wilhelmina 
Za 15/05 Atalante C2 - DKOD C1 11:00 Sportpark De Maten 
Za 15/05 DKOD D1 - DOT (O) D1 10:00 Sportpark Wilhelmina 
Za 15/05 Zetten D2 - DKOD D2 11:00 Veld bij Hendrik Pierson College 
Za 15/05 EKCA/ImpactPersoneel F1 - DKOD F1 10:30 Veld EKCA 
Dg Datum Thuisploeg   Uitploeg Tijd Lokatie 
Wo 19/05 DKOD MW1 - OA/Hotel Warnsborn MW1 19:30 De Rijnkom 
Dg Datum Thuisploeg   Uitploeg Tijd Lokatie 
Za 29/05 DKOD 1 - Hebbes 1 15:30 Sportpark Wilhelmina 
Za 29/05 DKOD 2 - Hebbes 2 14:00 Sportpark Wilhelmina 
Za 29/05 SKF 6 - DKOD 3 13:30 Sportpark De Groene Velden 
Za 29/05 DKOD A1 - Viking A1 12:30 Sportpark Wilhelmina 
Za 29/05 DKOD B1 - Noviomagum B1 11:00 Sportpark Wilhelmina 
Za 29/05 Rheko C1 - DKOD C1 11:00 Sportcomplex IJsselsingel 
Za 29/05 Zetten D1 - DKOD D1 11:15 Veld bij Hendrik Pierson College 
Za 29/05 DKOD D2 - Keizer Karel D1 10:00 Sportpark Wilhelmina 
Za 29/05 DKOD F1 - VADA/BATContNtl F2 10:00 Sportpark Wilhelmina 
Dg Datum Thuisploeg   Uitploeg Tijd Lokatie 
Za 05/06 Kesteren 1 - DKOD 1 15:30 Sportpark De Leede 
Za 05/06 SSS 2 - DKOD 2 15:30 SSS-veld 
Za 05/06 DKOD 3 - SkunK 2 14:00 Sportpark Wilhelmina 
Wo 02/06 DVO MW1 - DKOD MW1 20:00 DVO-hal 
Za 05/06 SKF B4 - DKOD B1 11:15 Sportpark De Groene Velden 
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Thuiswedstr 
DKOD teams 

Datum Tijd 
Van 

Tot Bardienstmedewerkers 

10.00 uur F1, 
D2 
11.00 uur D1, 
C1 

24-04-2010 09.00 
11.30 

11.30 
einde 

*Ouder Maud/Diede Pasman, ouder Digna 
Duppen 
Martin Goossen, ouder Marcella v.d. Meijde 

12.30 uur A1 
14.00 uur 2e 
15.30 uur 1e 

08-05-2010 11.30 15.00 *Herma Koehorst, ouder Linda de Ruyter 
  
Anneke van Steenis, Annewil en Barendien 

10.00 uur D1, 
B1 
  
15.30 uur 3e 

15-05-2010 09.00 
  
14.30 

± 12.00 
  
einde 

*Laura Joosten, Gea Ledder 
Sleutelbeleid zie onder 
Barendien Hooijer 

10.00 uur F1, 
D2 
11.00 uur B1 
12.30 uur A1 
14.00 uur 2e 

29-05-2010 9.00 
  
12.00 
  
15.00 

12.00 
  
15.00 
  
einde 

*Maaike Ruijs, ouder bas van Willigen 
  
Kathinke Vedder, ouder Rozemarijn Zwart 
  
Mirjam Wobbes, Karin Derksen, Annemarie v. 

14.00 uur 3e 05-06-2010 13.00 einde *Jeanette van de Berg 

• Door deze persoon wordt de sleutel opgehaald op het sleuteladres, bij Kathinke  Vedder. 
• Als er later op de dag nog een wedstrijd gespeeld wordt zie 10/4 en 15/5 kan de sleutel afgegeven worden 

bij Anneke en Cor van Steenis, Sportlaan 10, daar kan hij dan ook weer opgehaald worden om 14.30 uur. 
• Als je op de ingedeelde dag/tijdstip niet kunt, wil je dan zelf een vervanger proberen te regelen en dit  op 

het rooster in de bar aanpassen. 
 
Speeltijden i.v.m pauzes: 
 
F+E+D                 2x 20 minuten 
C                          2x 25 minuten 
B                          2x 30 minuten 
A+2e+1e              2x 35 minuten 
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Toen ik de vorige column naar Wilco verstuurde ging 
ik er vanuit dat er weer snel een Tempo uit zou 
komen, maar al snel bleek dat dit pas op zijn vroegst 
ging gebeuren aan het einde van de zaalcompetitie. Ik 
moest dus nog een keer aan de bak om mijn 
afspraken met Wilco na te komen. Niet dat dit een 
probleem was, want na onze samenwerking voor het 
jubileummagazine is het niet zo moeilijk om aan zijn 
verzoek te voldoen om een column te leveren voor het 
clubblad.  De vorige column is op de DKOD-site op 
het internet beland en misschien treft u hem ook nog 
aan in deze editie van TEMPO. 
 
Op het moment dat ik dit schrijf heeft DKOD alle 
kansen op een eventueel kampioenschap verspeeld. 
In de thuiswedstrijd tegen HKC liet de ploeg duidelijk 
zien welke ploeg er het beste korfbal speelde in de 3e 
klasse en leek de competitie weer spannend te gaan 
worden. De ploeg uit Hengelo werd op een zeer grote 
achterstand gezet en was eigenlijk kansloos. Tot dat 
ene moment in de wedstrijd !!!  Peter die als 
aanvoerder en als aanjager de ploeg  voorging in de 
strijd blesseerde zich en moest de strijd staken. De 
blessure was dusdanig (afgescheurde achillespees!) 
dat hij zondags al geopereerd moest worden en 
voorlopig vele maanden is uitgeschakeld. De ploeg 
was totaal van slag en zag volledig ten onrechte de 
grootste concurrent voor de titel er met de winst 
vandoor gaan.  

 
Op de HKC-site was er uitsluitend een zeer gekleurde 
berichtgeving over de geweldige inhaalrace van hun 
ploeg, maar werd er met geen woord gerept over de 
oorzaak van de terugval van DKOD. Later in de 
competitie bleek ook dat de HKC-site een wel zeer 
subjectieve wijze van verslaggeving op nahield, maar 
daarover later.  
Er gebeurde nog wel meer opvallende zaken in de 
korfbalwereld. Zo was ikzelf als beoordelaar aanwezig 
bij Fortuna tegen TOP en kreeg daar te maken met 
een nieuwe variant van de vrije bal, maar dan vanuit 
het perspectief van de verdedigende ploeg. Fortuna 

had een 
verdediger opgeofferd om zijn vakgenote te 
ondersteunen bij het wegtikken van de bal, dit door 
haar voorover te laten hangen, terwijl hij haar andere 
arm vasthield. Door deze “truc” was de reikwijdte 
groter dan normaal. De scheidsrechter stak hier een 
stokje voor en waarschuwde de verdedigers dat de bal 
bij een volgende keer op de strafworpstip kwam te 
liggen.  In mijn optiek was er echter niets mis met de 
actie van Fortuna en werden zij (letterlijk) ten onrechte 
teruggefloten. Ik heb dan ook later in de week contact 
opgenomen met de mensen die hier nadrukkelijk mee 
te maken hadden in het korfbalwereldje en bleek het 
bij het rechte eind te hebben. Nog dezelfde dag ging 
er een mail met de beelden en de uitleg naar de 
beoordelaars en de scheidsrechters, want er was 
helemaal niets mis met de verdedigende actie van 
Fortuna, want een tegenstander vasthouden is uit den 
boze, maar er staat nergens dat je een medespeler 
niet vast mag houden. 
 
Bij de volgende thuiswedstrijd van Fortuna (tegen 
Dos’46) was er heel veel commotie over de het 
winnende doelpunt van Fortuna, want was het nu 
binnen of buiten de tijd. Bij de beelden van TV-West 
zou je de indruk kunnen krijgen dat het doelpunt 
binnen de tijd was, maar de versie op TV-Drente zou 
je denken dat hij buiten de tijd was. De lezingen lopen 
wat uiteen, maar op dit moment (2 maart) weet ik wel 
dat er door mensen die daar volledig neutraal waren 
als KNKV-functionaris er  in hun optiek duidelijk 
sprake was van een doelpunt buiten de reguliere 
speeltijd. Dus zelfs bij de schotklok en het einde van 
de wedstrijd bij de zoemer kan er nog van alles 
misgaan. Ik durf er geen weddenschap op te sluiten 
wat de uitkomst zal zijn, maar die zal hoe dan ook 
onbevredigend zijn voor enkele personen en ook voor 
de “benadeelde”ploeg. (Het protest van DOS’46 is 
afgewezen, dus de overwinning van Fortuna is 
gewoon blijven staan!) 
 
Even een uitstapje naar wat andere sport, want de 
afgelopen weken ben ik toch wat uurtjes slaap tekort 
gekomen en de oorzaak waren de Olympische 
Winterspelen. Ik neem de volledige schuld op me van 
de maar gedeeltelijk geslaagde missie van de 
schaatsploeg. De momenten dat ik besloot om toch 
mijn bed maar op te zoeken, omdat ik niet echt 
geloofde in het behalen van een gouden medaille 
werd deze wel gewonnen. De keren dat ik wel bleef 
kijken ging het echt mis en toen ik dacht dat het goed 
ging komen bij de 10 kilometer, kwam de bewuste 
wissel, of moet ik zeggen de wissel kwam niet. 
Gelukkig wist Nicolien Sauerbreij wel een fantastische 
gouden plak binnen te halen bij het snowboarden en 
dat terwijl ik toch echt aan het kijken was.  
Opvallend was ook dat bij de bloedstollende 
ijshockeyfinale tussen Amerika en Canada de twee 
scheidsrechters Canadezen waren. Het was een 
fantastische wedstrijd, maar ook de arbitrage was 
geweldig en dat maakte de prestatie van de 
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scheidsrechters er één om door een Olympisch 
ringetje te halen. Triest was het niet van start gaan 
van de viermansbob, maar of de kritiek op de 
stuurman helemaal terecht was dat durf ik te 
betwijfelen. Zelf heb ik mogen deelnemen aan de 
World-games (De “Olympische spelen “voor sporten 
met een Olympische status, die echter niet op de 
Olympische Spelen vertegenwoordigd zijn.) Iedere 
sporter die de kans krijgt om op het hoogste niveau te 
mogen acteren zal er echt alles aan doen om dan ook 
aan de start te verschijnen. Als je de 
verantwoordelijkheid hebt voor een heel team en daar 
toch een steeds slechter gevoel over krijgt, dan moet 
je een wel hele zware beslissing nemen, niet alleen 
voor jezelf maar ook voor je teamgenoten en 
omgeving. Natuurlijk was het moment uiterst 
ongelukkig en dat is een eufemisme, maar wat als er 
wel gestart was en het was misgegaan… 
 
Over misgaan gesproken, dan gaan we maar weer 
even teug naar het korfbal en dan specifiek in de 
klasse van het eerste. Doordat DKOD het tegen de 
wat kleinere ploegen liet afweten (en na de blessure 
van Peter het spoor helemaal bijster was) kon HKC 
tegen EKCA het kampioenschap binnenhalen. Het liep 
echter wat anders dan de ploeg uit Hengelo zich 
voorgesteld had. EKCA scoorde vlak voor tijd de 
winnende treffer en het kampioenschap van HKC 
moest in de ijskast. Op zich kan dat gebeuren, maar 
dat de beste speler van HKC zich op een dusdanige 
wijze liet gaan, dat een heer van EKCA letterlijk het 
ziekenhuis in werd geslagen, dat kan en mag dus 
nooit gebeuren. Ik heb de sites van beide 
verenigingen nauwlettend in de gaten gehouden en 
ook de reacties bij het artikel in de Gelderlander. Diep 
triest allemaal en wat de gevolgen voor de heer van 
HKC zijn is nog niet duidelijk, want buiten de 12 
wedstrijden schorsing zal er ook nog wel meer op hem 
staan te wachten, daar er aangifte is gedaan bij de 
politie. 
 
Persoonlijk heb ik op het hoogste niveau de 
betreffende heer vaak als scheidsrechter meegemaakt 
en het was wel vaak een “extra aandachtsgebied”, 
maar het bleef altijd netjes binnen de gangbare 
kaders, maar kennelijk sloegen hier duidelijk de 
stoppen door, jammer.  Ook jammer was het dat de 
coach van DKOD ook een reactie plaatste in de 
Gelderlander. Het promoten van DKOD in die reactie 
was prima, maar de vermelding dat de betreffende 

heer ook tegen DKOD al twee keer tegen een rode 
kaart op had moeten lopen is een persoonlijke mening 
(ook al werd deze door velen gedeeld), maar voegde 
niets toe aan alles wat er al geschreven was.  De 
korfbalbond liet de returnwedstrijd HKC-EKCA die een 
week later gepland stond in het programma staan en 
ik vraag me af of ze het echt gek vonden dat EKCA 
die zondag geen team op de been kon brengen. 
Volgens mij was het wel een beetje flauw om pas heel 
laat aan te geven van EKCA dat ze niet naar Hengelo 
kwamen, want uit zeer betrouwbare bron wist ik allang 
dat ze niet zouden gaan. De wedstrijd is donderdags 
gespeeld en HKC wist het puntje dat ze nodig hadden 
binnen te slepen, al was dat maar net. Een 
kampioenschap met een zwart randje.   
Ook waren er nog wat opvallende uitslagen op het 
hoogste niveau, zo aan het einde van de competitie, 
want wie had kunnen voorspellen dat Koog Zaandijk in 
de voorlaatste ronde van de Korfballeague thuis zou 
verliezen van OVVO. Kind van de rekening was 
meervoudig Nederlands kampioen Deetos, dat verloor 
van PKC en rechtstreeks degradeerde naar de 
hoofdklasse. Koog Zaandijk staat overigens volgend 
jaar onder leiding van ex DKOD-er Remco Boer, die 
alle zeilen bij zal moeten zetten om de succesreeks 
van de Zaankanters voort te zetten. 
 
Zelf was ik getuige van een zeer onverwachte 
overwinning van DVO in de kruisfinale uit bij LDODK. 
De Friezen waren twee jaar ongeslagen in eigen huis 
en leken dat te blijven, want binnen no time stond het 
4-0, maar DVO trok toch de wedstrijd verdiend na zich 
toe. LDODK kreeg zo wel een beetje de deksel op de 
neus, want iedereen van de thuisploeg voorspelde 
een makkelijk avondje voor de ploeg uit Gorredijk in 
het programmablaadje, maar niets bleek minder waar. 
Voor mij was het belangrijkste dat de scheidsrechter 
een prima wedstrijd neerzette en was het voor mij als 
begeleider alleen maar genieten van zijn optreden. 
DVO won thuis ook ruim, maar wel geflatteerd en 
mocht met KVS, dat VADA kansloos liet, uitmaken wie 
er volgend jaar in de Korfballeague mag acteren.  
DVO verloor de finale nipt en mocht thuis tegen OVVO 
spelen om het laatste plaatsje op het hoogste niveau. 
Als u dit leest is het al duidelijk dat DVO de wedstrijd 
tegen OVVO gewonnen heeft en zeer verrassend het 
plekje van deze ploeg in gaat nemen op het hoogste 
niveau. 17-16 is niet veel, maar voldoende om in 1 
jaar door te stomen naar het hoogste platform. Zonder 
versterking zal het heel hard werken zijn voor de 
Bennekommers, maar daar zullen ze zich nu nog niet 
zoveel zorgen over maken. 
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De ledenadministratie dient rechtstreeks benaderd te worden bij: 
 
 - opgave van leden 
 - bedanken van leden 
 - opgave van donateurs 
 - zaken betreffende de contributiebetaling 
 
De contributieregeling vanaf 01-07-2009 voor DKOD is als volgt: 
 
Senioren   (19 jaar en ouder)    € 21,00 p/p p/mnd  
Junioren   (16 jaar en ouder)    € 15,00 p/p p/mnd 
Aspiranten  (12 jaar en ouder)    € 12,00 p/p p/mnd 
Pupillen  (  6 jaar en ouder)    € 10,00 p/p p/mnd 
Welpen  (jonger dan 6 jaar)    €   7.00 p/p p/mnd 
Overige leden (niet spelend e.d.)    €   5,00 p/p p/mnd 
 
Bedanken als lid van DKOD tijdens het verenigingsjaar (1 juli tot en met 30 juni) houdt 
toch de verplichting van betaling van de gehele jaarcontributie in, omdat DKOD op haar 
beurt ook de gehele bondscontributie voor die periode dient te betalen. 
 
Bankrekening   35.50.75.997 t.n.v. D.K.O.D. te Renkum 
 
Voor inlichtingen over contributiebetaling kunt u terecht bij de ledenadministrateur: 
J. van Huenen, Th. de Bockweg 44, 6871 EJ RENKUM, Tel + Fax 0317 – 312944 
e-mail: jvhuenen@planet.nl 

Het toetje is natuurlijk de finale in Rotterdam, iets waar 
ik natuurlijk bij zal zijn.  
 
De zaalcompetitie leverde voor DKOD geen geweldige 
resultaten op, het eerste haakte af door tegen de 
kleinere ploegen de punten te laten liggen en na het 
wegvallen van Peter was het even helemaal gedaan 
met de ploeg, wel een puntje om over na te denken 
trouwens.  De enige positieve uitzondering was het 
3e, dat weer het kampioenschap voor zich op wist te 
eisen. Even leek het mis te gaan, toen in de 
thuiswedstrijd tegen de grootste concurrent, de ploeg 
tegen een zeer terechte nederlaag opliep. De 
opluchting was dan ook groot toen dezelfde 
tegenstander in hun thuishal voor de tweede keer (De 
ploegen speelden 3 keer tegen elkaar deze 
competitie!) op een nederlaag werd getrakteerd. Het 
kampioenschap is wel mede te danken aan de 
bereidheid van enkele “oudgedienden” die nog niet zo 
lang geleden in het eerste speelden en bereid waren 
om de ploeg uit de nood te helpen als dat nodig was.   
 
Buiten de enige verliespartij in de competitie was er 
nog een veel groter verlies voor het 3e , eind maart 
verloor het team namelijk teamgenoot Stijn van de 
Bovenkamp. Stijn was al tientallen jaren een niet weg 
te denken speelster van dit team. Velen jaren was zij 
de aanvoerdster van dit vriendenteam. Haar ernstige 

ziekte maakte het al enige jaren onmogelijk dat zij 
haar geliefde korfbalsport nog uit kon oefenen, maar 
toch was zij er op een bepaalde manier altijd bij.   
 
Stijn was 
onverbrekelijk 
verbonden met 
haar team en 
hoewel  het 
team wist dat 
het niet goed 
met haar ging 
was het bericht 
van haar 
overlijden een 
enorme dreun 
voor de ploeg.  
Vele DKOD-ers 
hebben de 

crematieplechtigheid bijgewoond en zo op een 
gepaste manier afscheid genomen van een echte 
DKOD-ster, die ontelbare jaren op haar eigen manier 
invulling gaf aan haar passie voor DKOD en de 
korfbalsport. 
 
Dick Hoegen 
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